
 

 ЖИТОМИРСЬКА  РАЙОННА РАДА 

ЖИТОМИРСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

П Р О Т О К О Л  № 2 

засідання постійної комісії 

з питань промисловості, будівництва, транспорту, 

зв’язку та житлово-комунального господарства 

 

від  22 травня 2018 року                                                              м.Житомир 

16-00 год 

 

Всього членів комісій – 4. 

Присутні - 3:  Давидов А.В., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П. 

Відсутні -1: Загладько В.М. 

У роботі комісії взяли участь: 
1. Микитюк С.М. – голова райдержадміністрації. 

2. Подорожна Т. Л. – керуючий справами виконавчого апарату районної ради 

3. Ходоровська Н.В. – начальник управління фінансів райдержадміністрації 

4. Янев Ф. В.– начальник відділу ЖКГ та цивільного захисту населення 

райдержадміністрації 

5. Працівники виконавчого апарату районної ради. 

6.  Представники засобів масової інформації: газети «Приміське життя» - 

Юхимчук С.М., газети « Сільське життя» - Яременко С.В. 

  

СЛУХАЛИ:  Про початок роботи постійної комісії. 

        Відкрив засідання постійної комісії  голова комісії  Давидов А.В. 

Повідомив, що на засідання постійної комісії прибуло 3 із 4 членів комісії. 

Проінформував, що рішення комісії приймаються більшістю голосів від 

загального складу комісії, а тому є  кворум для ухвалення рішень на даному 

засіданні комісії. 

ВИРІШИЛИ:  Розпочати засідання комісії. 

Результати голосування: 

«За» - 3 (Давидов А.В., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно 

 

 

СЛУХАЛИ: Давидова А.В., голову постійної комісії, який ознайомив присутніх 

із проектом порядку денного засідання із доповненнями, які пропонується  

внести до порядку денного комісії. 

Результати голосування, щоб взяти порядок денний за основу: 

««За» - 3 (Давидов А.В., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 



   Рішення прийнято одноголосно. 

 

 Результати голосування, щоб доповнити порядок денний засідання даними 

питанням «Про підтримку звернення Президента України до Вселенського 

Патріарха Варфоломія щодо надання Томосу про автокефалію Православної 

Церкви в Україні»: 

«За» - 3 (Давидов А.В., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно. 

 

ВИРІШИЛИ:  Затвердити наступний порядок денний засідання комісії в цілому 

з урахуванням доповнень: 

1. Про стан утримання доріг та реалізацію Програми фінансування 

робіт з будівництва, реконструкції, ремонту та утримання комунальних, 

загального користування місцевого та державного значення автомобільних доріг 

у  Житомирському районі на 2016-2020 роки. 

Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово-

комунального господарства   та  цивільного захисту 

населення райдержадміністрації 

 

2. Про внесення змін до районної  Програми фінансування робіт з 

будівництва, реконструкції, ремонту та утримання  комунальних, загального 

користування місцевого та державного значення автомобільних доріг у 

Житомирському районі на 2016-2020 роки. 

          Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово-  

комунального господарства   та  цивільного захисту 

населення райдержадміністрації   

 

3. Про стан виконання Програми поводження з твердими побутовими 

відходами  у Житомирському районі на 2013-2017 роки. 

Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово-

комунального господарства   та  цивільного захисту 

населення райдержадміністрації 

 

4. Про підтримку звернення Президента України до Вселенського 

Патріарха Варфоломія щодо надання Томосу про автокефалію Православної 

Церкви в Україні. 

Інформує: Парфентієва Тетяна Миколаївна – депутат районної ради 

 

5. Різне. 

 

Результати голосування: 

«За» - 3 (Давидов А.В., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 



   Рішення прийнято одноголосно.    

      Порядок денний засідання комісії затверджено. 

 

СЛУХАЛИ: Давидова А.В.,  голову постійної комісії, щодо регламенту роботи 

комісії. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний регламент роботи  комісії: з усіх питань 

порядку денного надати доповідачам до 15 хвилин кожному; для виступів, 

пропозицій -  до 5 хвили;  зауважень, внесення поправок – до 3-х хвилин. 

Результати голосування: 

 «За» - 3 (Давидов А.В., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно. 

    Регламент засідання затверджено 

  

 

1. СЛУХАЛИ: Про стан утримання доріг та реалізацію Програми фінансування 

робіт з будівництва, реконструкції, ремонту та утримання комунальних, 

загального користування місцевого та державного значення автомобільних доріг 

у  Житомирському районі на 2016-2020 роки. 

Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово-

комунального господарства   та  цивільного захисту 

населення райдержадміністрації 

(Текст інформації додається до протоколу) 

ВИСТУПИЛИ: Лихотворик А.П., депутат районної ради, запитав чи  входить 

ділянка дороги від с.Двірець до с.Миролюбівка в об’єкт «Капітальний ремонт 

дороги обласної дороги загального користування місцевого значення В.Піч- 

Троянів-Червоне», оскільки вона знаходиться у жахливому стані,  і в цьому році 

будуть відбуватися урочистості з нагоди  310 річниці Гайдамацького руху. 

  Янєв Ф. В., начальник відділу житлово-комунального господарства   та  

цивільного захисту населення райдержадміністрації, відповів, що питання 

тримають на контролі і до 01.10.2018р. ремонтні роботи будуть проведені. 

ВИРІШИЛИ: Взяти дану інформацію до відома.  

Результати голосування: 

«За» - 3 (Давидов А.В., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно. 

 

2.  СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної  Програми фінансування робіт з 

будівництва, реконструкції, ремонту та утримання  комунальних, загального 

користування місцевого та державного значення автомобільних доріг у 

Житомирському районі на 2016-2020 роки. 

       Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово- 

       комунального господарства   та  цивільного захисту населення ЖРДА 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати його на затвердження 



сесії районної ради. 

 

 

 Результати голосування: 

«За» - 3 (Давидов А.В., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно. 

 

3. СЛУХАЛИ: Про стан виконання Програми поводження з твердими 

побутовими відходами  у Житомирському районі на 2013-2017 роки. 

Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово-

комунального господарства   та  цивільного захисту 

населення райдержадміністрації 

Повідомив, що фінансування «Програми поводження з твердими 

побутовими відходами у Житомирському районі на 2013 –2017 роки» не 

здійснювалось. 

ВИСТУПИЛИ: Давидов А.В., голова постійної комісії, запитав як 

вирішуватиметься проблема з утилізацією сміття і чи планується придбання 

мобільної установки для  переробки сміття. 

Янєв Ф. В., начальник відділу житлово-комунального господарства   та  

цивільного захисту населення райдержадміністрації, відповів, що відібрано 

декілька ділянок, де можливим було б організувати завод, але потрібно 

визначитись з термінами збору сміття і його обсягами. Сільським радам були 

надіслані листи про надання ними даних щодо фактичних обсягів сміття, які на 

їх територіях утворюються, але на даний час узагальненої інформації по району 

немає. 

Томілкіна В.П., депутат районної ради, зазначила, що необхідно рахувати 

обсяги сміття відповідно до норм на 1 людину, а не фактично. 

Янєв Ф. В., начальник відділу житлово-комунального господарства   та  

цивільного захисту населення райдержадміністрації, відповів, що це не є 

доцільним, оскільки багато людей живе у місті, а прописані в селах, і рахувати 

по нормах недоцільно. 

Микитюк С.М., голова райдержадміністрації, повідомив, що під час збору 

інформації буде врахована пропозиція депутата Томілкіної В.П. 

 Давидов А.В., голова постійної комісії, зазначив, що при прийнятті 

програми поводження з твердими побутовими відходами у Житомирському 

районі на 2017- 2021 р.р. доцентом Житомирського національного 

агроекологічного університету Корж З.В. було озвучено, що є два варіанти 

сміттєспалювального комплексу: пересувний і стаціонарний, і вартість 

вітчизняного в рази дешевша іноземного. Вніс пропозицію повернутись до 

придбання такого комплексу разом  з ОТГ. 

 Лихотворик А.П., депутат районної ради, запитав чи є зрушення у 

питаннях сортування сміття. 

 Давидов А.В., голова постійної комісії, зазначив, що можливо потрібно 

було б організувати конкурс серед сільських рад по кращій утилізації сміття. 

 Микитюк С.М., голова райдержадміністрації, відповів, що організацію 



таких конкурсів важко зробити у процесі об’єднання. Бюджети сільських рад не 

такі великі, і навіть нинішній обсяг районного бюджету не зможе осилити 

проведення таких конкурсів. 

 Давидов А.В., голова постійної комісії, вніс пропозицію засобам масової 

інформації району висвітлювати у своїх виданнях кращі сільські ради по 

санітарному стану територій. 

ВИРІШИЛИ: Взяти дану інформацію до відома.  

«За» - 3 (Давидов А.В., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно. 

      

4. СЛУХАЛИ: Про підтримку звернення Президента України до Вселенського 

Патріарха Варфоломія щодо надання Томосу про автокефалію Православної 

Церкви в Україні. 

 

Інформує: Давидов Анатолій Володимирович – голова постійної комісії 

 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення і звернення та рекомендувати їх на 

затвердження сесії районної ради. 

«За» - 3 (Давидов А.В., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно. 

 

       Засідання комісії головуючим оголошено закритим. 

 

 

 

Голова комісії                                                                           А.В. Давидов 

 

Секретар  комісії В.П. Томілкіна 

 

 


